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 & JANJACK
Helmond, 1 mei 2023

Beste Jan,

50 jaar FOSS! Wat een bijzondere mijlpaal, die ik 
mag meemaken als voorzitter van onze prachtige 
oudervereniging. Ik zeg ‘onze’, want een ouder-
vereniging ben je samen. Vanaf deze plaats wil ik 
je graag bedanken voor jouw inspanningen in de 
voorgaande jaren, waarin jij, samen met de andere 
bestuursleden en Arend Verschoor, zorg hebt ge-
dragen voor de FOSS. Dankzij jullie goede zorgen 
mochten wij verder bouwen op het stevige funda-
ment	van	de	vereniging.	Niet	alleen	financieel	ge-
zond en met een mooi ledenaantal, maar ook een 
vereniging die bekend en gerespecteerd is.

Een van de grote uitdagingen uit deze tijd is de be-
weging van Passend Onderwijs naar Inclusief On-
derwijs, waarbij een bekend voorbeeld de School-in-
school constructies zijn. Toewerken naar inclusiever 
onderwijs is uitdagend, vaak met de juiste mindset 
uitvoerbaar, maar soms ook beangstigend. In jouw 
tijd was de beweging richting Passend Onderwijs 
een hot item. FOSS had hierin een actieve rol. Is de 
stap naar inclusief onderwijs een logisch vervolg? 
En herken jij de geluiden vanuit onze achterban, de 
ouders, in deze nieuwe ontwikkeling?

Ik hoop dat ouders duidelijk hun stem laten horen 
en opkomen voor de belangen van hun kind. Als ou-
ders binnen de oudervereniging kunnen we daarin  
samen optrekken en onze stem laten horen. In heel 
Nederland zien we de ledenaantallen van vereni-
gingen afnemen, bij FOSS is dat helaas niet anders. 
Betrokken zijn bij een vereniging en je wekelijks 
als bestuurslid of af-en-toe als vrijwilliger inzetten, 
dat is vaak moeilijk voor ouders met een overvolle 
agenda en veel ballen die ze hoog moeten houden. 
Heb jij ideeën hoe we de betrokkenheid van ouders 
bij onze activiteiten kunnen vergroten?

Groeten,
Jack Swinkels,
Voorzitter
FOSS Oudervereniging

Amersfoort, 6 mei 2023

Beste Jack,

50 jaar FOSS! Een periode waarin de FOSS veel 
voor kinderen en ouders heeft kunnen betekenen. 
Ik kwam in 2005 in het bestuur, waarvan ik van 2007 
t/m 2019 voorzitter heb mogen zijn. Als FOSS hebben 
we zo goed als mogelijk aandacht gevraagd voor het 
onderwijs voor onze kinderen. Met als insteek: graag 
naar het regulier onderwijs, met extra ondersteuning 
vanuit het ‘rugzakje’. Als dit niet kan, dan moet het 
speciaal onderwijs een zodanig goed alternatief zijn 
dat kinderen met een gehoor- en/of taalontwikke-
lingsbeperking daar dezelfde ontwikkelingskansen 
krijgen als kinderen in het regulier onderwijs.

Ons motto bij de FOSS was altijd: 'Plezier in com-
municeren bestaat'. Of je nu een gehooraandoe-
ning of taalontwikkelingsbeperking hebt, je wil met 
recht, respect en ruimte aan je ontwikkeling en toe-
komst bouwen. Daar staat de FOSS voor. Voor alle 
kinderen en hun ouders. Voor passende zorg en 
onderwijs, voor werk en vrije tijd. Want je bent niet 
de enige, die zich niet door een gehooraandoening 
of taalontwikkelingsprobleem laat beperken. Sterk 
in communiceren, dat wil jij toch ook!

Ik denk dat de stap naar inclusief onderwijs een 
logische stap is, omdat kinderen dan in hun eigen 
vertrouwde woon- en leefomgeving naar school 
kunnen en vrienden in diezelfde omgeving kunnen 
vinden en vasthouden. Maar als dit niet mogelijk is, 
omdat je kind onvoldoende in het regulier onder-
wijs kan meekomen, dan moet speciaal onderwijs in 
een hiervoor speciaal ingerichte schoolomgeving 
mogelijk zijn.

Aandachtspunt bij doorvoering van het inclusief on-
derwijs is dat behoud en verdere ontwikkeling van de 
expertise in een goed kenniscentrum geborgd wordt. 
Vanuit dat kenniscentrum 
moet namelijk ook de onder-
steuning in het inclusief on-
derwijs worden verzorgd. De 
FOSS moet hier voor staan en 
gaan. Hier ligt het bestaans-
recht van de FOSS. Ik wens 
jullie hierbij alle succes!

Hartelijke groet,
Jan Heijboer




